
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/10480.

Benyújtás dátuma: 2020-05-10 16:00

Parlex azonosító: 124GH5AP0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az EMMI álláspontja?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Melega  Miklóst,  a  Vas  Megyei  Levéltár  igazgatója,  aki  mellette  szombathelyi  KDNP-s
önkormányzati  képviselő  a  következőt  nyilatkozta  azzal  kapcsolatban,  hogy  a  kormány
megszűntetné a kultúrában dolgozók közalkalmazotti státuszát:

„Én  a  magam  részéről  nem  a  jelenlegi  fizetési  kondícióim  miatt  fájlalom  közalkalmazotti
minőségem közelgő elvesztését, sokkal inkább érzelmi oldalról. Számomra, és ezzel biztosan nem
vagyok egyedül, választott foglalkozásom nem csak egy kenyérkereső munka, hanem hivatás. Én
abban a tudatban végzem munkámat,  hogy ezzel az embereket,  a szombathelyi  polgárokat és a
magyar kultúra ügyét, vagyis egy valódi KÖZügyet szolgálok.”

Emellett Melege képviselő úr azt is nyilatkozta, hogy:

„A kulturális dolgozók többsége – a fizetések évek óta várt emelésére készülve – minden bizonnyal a
meglévő  bértábla  rendezésére  számított,  s  ezt  tekintette  volna  a  legkívánatosabb megoldásnak,
azonban annak jelenlegi – 12 éve változatlan formája – már a legkevésbé sem gyakorol lényeges
vonzerőt, sem azokra, akik a rendszerben dolgoznak, sem azokra, akik egy jól fizető munkahelyet
keresnek maguknak. Mélységesen igazságtalan és deprimáló helyzet, hogy egy egyetemi diplomával
és  doktori  fokozattal  rendelkező,  egy  évtizede  dolgozó  tudományos  kutató  alapbére  forintra
megegyezik a csupán érettségivel rendelkező pályakezdő munkatársáéval.”

Ezzel kapcsolatban kérdezem Miniszter urat:

1.)  Mi  az  EMMI  álláspontja  Melega  képviselő  úr  nyilatkozatáról  a  közalkalmazotti
státusszal kapcsolatban?



2.) Mivel az említett 12 évből 10 éven át a Fidesz-KDNP kormányzott mivel magyarázza a
Melega képviselő úr által felvázolt bérhelyzetet?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.05.10.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)
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